

Title (en)  
Tent cover.

Title (de)  
Zelthaut.

Title (fr)  
Toile de tente.

Publication  
**EP 0344508 A1 19891206 (DE)**

Application  
**EP 89108727 A 19890516**

Priority  
DE 8807013 U 19880528

Abstract (en)

The invention relates to a tent cover in the form of a flat piece (1) of textile having a windproof and waterproof coating or impregnation mounted on the outside. For a construction of the tent cover which is resistant to wear and easy to handle and which additionally avoids the formation of water droplets, the inside has a textile web (4), integrated into the piece (1) of textile, made of material with a pile having an outwardly directed nap (5).<IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Zelthaut in Form eines flächigen Textilstücks (1) mit einer auf der Außenseite angebrachten wind- und wasserdichten Beschichtung oder Imprägnierung. Für eine verschleißfeste und leicht handhabbare Ausbildung der Zelthaut, die zudem die Bildung von Tropfwasser vermeidet, weist die Innenseite eine in das Textilstück (1) eingebundene Textilbahn (4) aus Florware mit einer nach außen gerichteten Flordecke (5) auf.

IPC 1-7  
**E04H 15/54**

IPC 8 full level  
**E04H 15/54** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04H 15/54** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 3433883 A1 19850328 - MORE TEKSTILFAB [NO]
- [Y] DE 2737756 A1 19790301 - GORE & ASS
- [A] DE 1938970 A1 19710218 - NINO GMBH & CO
- [A] FR 2139053 A1 19730105 - DOW ALDEN

Designated contracting state (EPC)  
AT BE DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)  
**DE 8807013 U1 19880714**; DK 254989 A 19891129; DK 254989 D0 19890525; EP 0344508 A1 19891206

DOCDB simple family (application)  
**DE 8807013 U 19880528**; DK 254989 A 19890525; EP 89108727 A 19890516